
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 26/11/2020 

Του:  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 

ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

  Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

  Τoν κ. Υπουργό Οικονομικών 

 

ΘΕΜΑ: «Γιατί παραμένουν κλειστά τα ανθοπωλεία» 

 

 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 

Τα καταστήματα ανθέων, φυτών και τα φυτώρια έχουν τεθεί  σε αναγκαστική αναστολή 

λειτουργίας, γεγονός που πλήττει, τόσο τις μικρές επιχειρήσεις αυτού του τύπου, όσο 

και τους παραγωγούς των ευάλωτων αυτών προϊόντων. Όμως, η υιοθέτηση 

εναλλακτικών καθημερινών συναλλακτικών πρακτικών λιανικής πώλησης άλλων 

κλάδων, που επιτρέπονται, μπορούσαν να αποτρέψουν το κλείσιμο των ανωτέρω 

καταστημάτων. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

Προτίθεσθε να λάβετε άμεσα την κατάλληλη πρόνοια, ώστε να ξαναλειτουργήσουν τα 

ανωτέρω καταστήματα και να δουλεύουν, είτε μέσω της μεθόδου παραδόσεων κατ’ 

οίκον  («delivery»), είτε μέσω της μεθόδου «πάρε και φύγε» («take away»); 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 

ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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